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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 5/2021 
z on-line zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 17. 5. 2021 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Marián Peciar, PhD., Ing. Alena Michalová, doc. 

Ing. Monika Bakošová, PhD., prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. František Uherek, PhD., prof. 
Ing. Alojz Kopáčik, PhD., prof. Ing. Ivan Kotuliak, PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, CSc., prof. Ing. Anton Gatial, 
DrSc., prof. Ing. arch. Pavel Gregor, PhD., prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, Dr.h.c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., 
prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, CSc., Ing. Andrej Majstrík 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   doc. Ing. Peter Makýš, PhD. 
   Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 - ústna informácia 
3. Rozpočet STU – Rozpis dotácie na rok 2021  
4. Výročná správa o hospodárení STU za rok 2020 
5. Návrhy na poskytnutie podpory študentským organizáciám STU 
6. Návrh Dodatku číslo 4 k Štipendijnému poriadku Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  
7. Návrh dohody STU a UK o realizácii aktivity  
8. Harmonogram tlače, podpisovania dokladov o absolvovaní štúdia a promócií v akad. roku 2020/2021 a imatrikulácií v akad. roku 

2021/2022  
9. Výsledky ankety učiteľov STU k dištančnej metóde vzdelávania  
10. Výsledky ankety študentov STU k dištančnej metóde vzdelávania  
11. Informácia o prijímacom konaní na ak. rok 2021/2022  
12. Pravidlá a postupy na uskutočňovanie HaI konaní na STU v Bratislave  
13. Rôzne 

13.01 Návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Jánovi Murgašovi, PhD.  
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, privítal členov kolégia rektora na  
on-line rokovaní a informoval o programe 5. zasadnutia Kolégia rektora STU v roku 2021.  
 
UZNESENIE: 5.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 5. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2: Aktuálne otázky STU v súvislosti s koronavírusom COVID-19 - ústna informácia 
 
Prof. Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora v krátkosti konštatoval, že všetky okresy v rámci BA sa t. č. nachádzajú v ružovej farbe 
a opatrenia sa postupne uvoľňujú. Informoval, že KŠ STU na svojom ostatnom zasadnutí uvedené skutočnosti reflektoval a inicioval 
vydanie Dodatku č. 5 k Príkazu rektora č. 1/2021-PR Protiepidemiologické opatrenia Slovenskej technickej univerzity v Bratislave v 
súvislosti s aktuálne platnými opatreniami štátnych inštitúcii SR. 
Oboznámil prítomných, že KŠ STU bude opätovne zasadať v stredu 19.5.2021. 
 
Z diskusie: 
Prorektorka Vitková 

 vzhľadom na záujem niektorých kolegov v rámci projektov sa zaujímala na možnosti vycestovania a požiadala o usmernenie 
o rektor konštatoval, že vycestovať bolo možné za určitých podmienok aj predtým, zaradí otázku na nasledujúce 

rokovanie KŠ STU a požiada KŠ TSU, aby uskutočnil analýzu všetkých dokumentov týkajúcich sa vycestovaní 
 
Dekan Kotuliak 

 zaujímal sa o priebeh promócií 
o promócie bude  možné uskutočniť, avšak podľa aktuálne platných opatrení s limitovaným počtom účastníkov 

 
Dekan Unčík 

 zaujímal sa o podmienky práce z domácnosti, a či je možné zamestnancom nariadiť prácu na pracovisku 
o  prof. Moravčík informoval, že vedúci pracoviska môže prikázať prácu na pracovisku, uviedol, že aj Rektorát STU 

prechádza na prezenčný systém práce 
o v nadväznosti na uvedené dekan Šooš uviedol, že na SjF STU odporučil vedúcim prezenčnú formu 

 rovnako ako dekan Unčík, zaujímal sa, či je možné explicitne nariadiť zamestnancom chodiť do práce, resp. či 
môžu zamestnanci podať žiadosť na prácu z domácnosti - požiadal o usmernenie 

 prof. Moravčík uviedol, že rozhodnutie je v kompetencii dekana, tzn. dekani rozhodujú o režime na 
svojich pracoviskách, avšak za dodržania všetkých platných opatrení je možné nariadiť prácu na 
pracovisku a zároveň je možné za určitých podmienok povoliť prácu z domácnosti 
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Dekan Gatial 
 informoval, že na FCHPT STU sa  riadia pravidlami pre oranžovú farbu semaforu COVID, tzn. všetci zamestnanci nastúpili do 

práce prezenčne, práca z domácnosti sa vykonáva len na výnimku  
o zamestnanec má právo požiadať o prácu z domácnosti s odôvodnením 

 zaujímal sa o návrat študentov do ŠD 
o  prof. Moravčík informoval, že budú povolené len krátkodobé pobyty počas prípravy/výkonu záverečných skúšok, 

v tomto akademickom roku sa už nepočíta s návratom študentov do ŠD 
 
Dekan Čambál 

 pripojil sa k stanovisku SvF, SjF a FCHPT STU a potvrdil, že na MTF STU všetci zamestnanci pracujú prezenčne, prácu 
z domácnosti majú povolenú len v odôvodnených prípadoch 

 
Dekan Oravec 

 v nadväznosti na diskusiu uviedol, že súhlasí s návratom do práce, avšak tiež upozornil na platnosť príslušných paragrafov 
Zákonníka práce - počas núdzového stavu a po dobu 2 mesiacov po ukončení núdzového stavu má zamestnanec právo požiadať 
o prácu z domácnosti 

o  prof. Moravčík uviedol, že uvedené preverí JUDr. Michalička z PaOÚ R STU 
 
UZNESENIE: 5.2/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o aktuálnych otázkach STU v súvislosti s koronavírusom COVID-19. 
 
K BODU 3: Rozpočet STU – Rozpis dotácie na rok 2021 

 
Materiál v krátkosti uviedol prof. Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora. Konštatoval, že k uvedenej téme bolo uskutočnených niekoľko 
stretnutí, v rámci ktorých dospeli k určitým kompromisom. Informoval, že predložený návrh bol predmetom per rollam hlasovania Vedenia 
STU s výsledkom: 
za – 6, proti – 0, zdržal sa – 1. Po prerokovaní materiálu v kolégiu rektora bude návrh predložený na rokovanie AS STU. 
 
K návrhu boli predložené a diskutované nasledujúce pripomienky: 
Prorektorka Vitková 

 uviedla, že prostriedky vyčlenené v rozpočte pre aktivity viazané na medzinárodné vzťahy, internú a externú komunikáciu ako aj 
vydavateľskú činnosť sú výrazne nedostatočné a poddimenzované. Podľa jej vyjadrenia je ohrozené naplnenie základných 
činností smerujúcich do externého prostredia (domáceho i zahraničného), ako aj činností viazaných na propagáciu štúdia. 
Ohrozené je plánované vydávanie študijnej literatúry  a pripravených titulov, univerzitného časopisu Spektrum, inovácia 
webových stránok (z pridelenej sumy 60 tis. EUR je 25 tis. EUR viazaných na riadne schválenú zmluvu). Bez solidárnosti 
rektorátnych pracovísk a im pridelených finančných prostriedkov je ohrozená základná činnosť uvedených útvarov. 

o v nadväznosti na uvedené prof. Moravčík uviedol, že v rámci jednotlivých položiek rektorátu bude možné na základe 
dohody vykonať určité zmeny  

 
Dekan Čambál 

 konštatoval, že uvedený návrh rozpisu dotácie nepodporuje a uviedol zdôvodnenie: 
1. Konštatuje, že „otrocká aplikácia“ „ministerskej metodiky“ zaviedla do prerozdeľovania finančných prostriedkov 

retroaktívne kritériá na hodnotenie výkonu, ktoré úplne rozhasili prerozdelenie FP. Nepovažujú to za spravodlivé. 
Zákaz retroaktivity je jeden zo základných právnych princípov demokratickej spoločnosti! Ak majú nové kritériá 
merania výkonu priniesť zvýšenú kvalitu úrovne STU, korektné by bolo merať nimi výkon do budúcnosti, aby sa fakulty 
mohli na ne „nastaviť“ a začať sa podľa nich správať. Týmto by sa zohľadnilo nastavenie finančného riadenia súčastí vo 
väzbe na metodiku ministerstva a dosiahol spoločný prínos pri delení dotácie medzi VVŠ v prospech STU. 

2. Nesúhlasia s princípom prerozdelenia FP medzi Rektorát STU a ostatné súčasti - nie je zrejmé, na základe akej 
„metodiky“ sa vyčlenia mzdy rektorátu ako nevyhnutné prostriedky na pokrytie zamestnancov rektorátu a prostriedky 
pre tzv. univerzitné aktivity. 

3. Nie sú vyčlenené žiadne (!) finančné prostriedky na zabezpečenie udržateľnosti Univerzitného vedeckého parku (UVP) 
STU. Tento návrh 1.) porušuje legislatívu STU (UVP STU je v zmysle článku 2 bod 7 písm. a) Organizačného poriadku 
STU centrálne financovanou súčasťou STU) a 2.) ignoruje závery z kontroly NKÚ. Navyše nesystémovo zavádza iba 
jedinú z 8 súčastí STU (NanoDiagnostika) ako súčasť STU na prerozdelenie rozpisu dotácie (UVP STU má podľa 
Organizačného poriadku UVP STU osem súčastí. Prečo má jediná z nich v návrhu rozpisu dotácie vyčlenené finančné 
prostriedky?). 

4. Nesúhlasia s vyčlenením dotačných prostriedkov na spolufinancovanie projektu ACCORD. 
5. Fakulty by mali participovať na financovaní iba činností, ktoré sa ich priamo dotýkajú. 
6. Navrhli financovať iba aktivity, na ktoré je adekvátna „finančná kondícia“ – napr. odmeňovanie excelentných výstupov 

zamestnancov STU (93 000,-), ponechať na rozhodnutí fakúlt STU. 
 
Dekan Šooš 

 uviedol, že minulý rok bolo dohodnuté, že Fond obnovy (FO) sa definitívne zruší 
 podľa jeho vyjadrenia 600 tis. EUR vyčlenených na projekt ACCORD - na rekonštrukciu budov považuje za modifikovaný FO, 

podobne aj členstvo v EIT 
 konštatoval, že 2 fakulty majú viac finančných prostriedkov a 5 fakúlt menej, rozdiel predstavuje vyše 400 tis. EUR 

o za vhodný kompromis považuje zachovať tento rozdiel (fakulty nepôjdu viac dole) 
 predložený návrh odmieta a odporučí členom AS SjF STU návrh nepodporiť  

Dekan Gatial 
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 konštatoval nárast v tovaroch a službách Rektorátu STU o cca 400 tis. EUR – dal do pozornosti prorektorke Vitkovej 
 
UZNESENIE: 5.3/2021-KR 
Kolégium rektora STU schvaľuje Rozpočet STU na rok 2021 - Rozpis dotácie s pripomienkami. 
 
K BODU 4:  Výročná správa o hospodárení STU za rok 2020 
 
Materiál v krátkosti uviedla Ing. Michalová, poverená výkonom funkcie kvestora.  
Konštatovala, že výraznú časť materiálu tvorí hospodárenie za rok 2020. Prezentované výsledky zahŕňajú hospodárenie celej STU vrátane 
všetkých súčastí univerzity – jednotlivých fakúlt, univerzitných pracovísk a účelových zariadení.   
Upozornila na nárast mzdových výdavkov oproti roku 2019 - uvedená skutočnosť môže ovplyvniť hospodárenie budúcich rokov. 
 
K dokumentu sa neviedla diskusia a bol prijatý bez pripomienok. 
 
UZNESENIE: 5.4/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Výročnú správu o hospodárení za rok 2020  a rozdelenie výsledku hospodárenia v súlade s návrhom 
vo výročnej správe o hospodárení bez pripomienok a odporúča predložiť materiál na rokovanie Akademického senátu STU. 
 
K BODU 5: Návrhy na poskytnutie podpory študentským organizáciám STU 
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová v súlade s článkom 3 bod 5 smernice rektora č. 1/2017-SR „Pravidlá podpory študentských 
organizácií Slovenskej technickej univerzity v Bratislave“ v znení dodatku č. 1.  
Dokument bol stiahnutý z rozšíreného vedenia z dôvodu chýbajúcej časti materiálu - prehľadovej tabuľky. Konštatovala, že do termínu 
uzávierky bolo predložených 15 návrhov. Je potrebné rozhodnúť, ktoré z návrhov budú podporené. Keďže v rozpise dotácie na podporu 
študentských organizácií je vyčlenená suma vo výške 20 tis. EUR, navrhla podporiť všetky študentské projekty, ktoré môžu byť 
podporené, a ktoré študenti umiestnili na 2 - 15 miesto v celkovej výške cca 16 353 tis. EUR.  
Ostatné projekty budú postúpené do 2. kola, ktorého uzávierka je 30.9.2021. 
 
K dokumentu sa neviedla diskusia a bol prijatý bez pripomienok. 
 
UZNESENIE: 5.5/2021-KR 
Kolégium rektora STU posúdilo a súhlasí s predloženým návrhom na poskytnutie podpory študentským organizáciám STU. 
 
K BODU 6:  Návrh Dodatku číslo 4 k Štipendijnému poriadku Slovenskej technickej univerzity v Bratislave  
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová.  
Zmeny vnútorného predpisu číslo 8/2013 Štipendijný poriadok STU vyplývajú z právnej úpravy zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 
školách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zákona č. 426/2020 Z. z. (ďalej len „zákon“) s účinnosťou od 1. 4. 2021, ktorou 
sa doplnil § 96b zákona upravujúci poskytovanie tehotenského štipendia z prostriedkov štátneho rozpočtu.  
Tzn. je pripravené všetko na to, aby tehotenské štipendiá mohli byť študentom priznávané, a teda študenti môžu začať podávať žiadosti.  
Konštatovala, že o uvedenom sú informovaní aj prodekani na fakultách. Upozornila však, že priznanie sociálnych a tehotenských štipendií 
je oprávnený podpísať len dekan fakulty a poprosila o dodržanie uvedeného. 
 
K dokumentu sa neviedla diskusia a bol prijatý bez pripomienok. 
 
UZNESENIE: 5.6/2021-KR 
Kolégium rektora STU schvaľuje Návrh Dodatku číslo 4 k vnútornému predpisu číslo 8/2013 Štipendijný poriadok Slovenskej  
technickej univerzity v Bratislave a odporúča materiál predložiť na schválenie Akademickému senátu STU. 
 
K BODU 7: Návrh dohody STU a UK o realizácii aktivity 
 
Materiál v krátkosti uviedla prorektorka Bakošová ako návrh dohody STU a UK o realizácii aktivity, ktorá je pripravená pre naplnenie 
memoranda o spolupráci medzi STU, UK a SAV. Dôvodom je testovanie vzájomnej výučby výberových predmetov, ktoré kvôli pandemickej 
situácii nebolo možné realizovať v akademickom roku 2020/2021.  
Dohoda bola uzavretá len do konca AR, tzn. ide o obnovenie dohody pre nasledujúci AR, ktorá bude uzavretá opäť len na jeden AR. 
 
V rámci krátkej diskusie prof. Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, doplnil, že ide o veľmi dobrý základ pre budúce aktivity v 
rámci projektu ACCORD. 
 
UZNESENIE: 5.7/2021-KR 
Kolégium rektora STU schvaľuje návrh dohody STU a UK o realizácii aktivity bez pripomienok. 
 
K BODU 8: Harmonogram tlače, podpisovania dokladov o absolvovaní štúdia a promócií v akad. roku 2020/2021 a 

imatrikulácií v akad. roku 2021/2022 
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová.  
Dokument je predložený po prerokovaní v rozšírenom vedení a obsahuje jednu zmenu, konkrétne úpravu termínu štátnych skúšok pre 1. 
stupeň štúdia na SjF STU. 
 
UZNESENIE:5.8/2021-KR 
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Kolégium rektora STU schvaľuje Harmonogram tlače, podpisovania dokladov o absolvovaní štúdia a promócií v akad. roku  
2020/2021 a imatrikulácií v akad. roku 2021/2022. 
 
K BODU 9: Výsledky ankety učiteľov STU k dištančnej metóde vzdelávania 
 
Materiál v krátkosti uviedla prorektorka Bakošová ako hodnotenie dištančnej metódy vzdelávania učiteľmi po ZS 2020/2021, získanie 
názorov na dištančnú metódu vzdelávania pre ďalšie obdobie a formulácia odporúčaní pre dištančnú metódy vzdelávania. 
Uviedla, že anketa bola realizovaná prvý raz. Zároveň informovala, že anketa učiteľov je spracovaná tak, že porovnávala odpovede 
učiteľov s odpoveďami študentov. Konštatovala, že v mnohých otázkach sa dokonca zhodli. Následne detailnejšie prezentovala 
vyhodnotenie ankety a formulovala odporúčania pre ďalšie obdobie - dištančnú i prezenčnú výučbu.  
Záverom prorektorka Bakošová doplnila, že sa uskutočnil web meeting za účasti zástupcov Úradu verejného zdravotníctva, ktorí pre ďalší 
AR veľmi odporúčali propagovať vakcináciu medzi učiteľmi aj študentmi. Považuje to za úlohu univerzity, ale aj fakúlt, najmä kvôli 
bezpečnosti pri realizácii prezenčnej výučby. 
 
prof. Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, ocenil realizáciu ankety a do budúcnosti odporučil urobiť prieskumu väčšiu 
propagáciu s cieľom zvýšiť percento respondentov.  
 
UZNESENIE: 5.9/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie hodnotenie dištančnej metódy vzdelávania učiteľmi po ZS 2020/2021 a názory učiteľov  
a schvaľuje odporúčania pre dištančnú metódu vzdelávania pre ďalšie obdobie.  
 
K BODU 10: Výsledky ankety študentov STU k dištančnej metóde vzdelávania 
 
Materiál v krátkosti uviedla prorektorka Bakošová ako hodnotenie dištančnej metódy vzdelávania študentmi po ZS 2020/2021, 
porovnanie výsledkov s výsledkami získanými v marci 2020, získanie odporúčaní pre dištančnú metódu vzdelávania pre ďalšie obdobie. 
Tiež uviedla, že veľká časť materiálu je zhodná s predošlým bodom, väčší rozdiel však vníma v skúšaní, kde študenti preferujú on-line 
testy, zatiaľ čo učitelia sa prikláňajú ku kombinovanému systému skúšania.  
Záverom zhrnula pozitíva a negatíva dištančnej metódy vzdelávania a uviedla, že materiál obsahuje aj porovnanie s minulým rokom. 
 
V rámci krátkej diskusie  
Prof. Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora  

 uviedol, že výsledky by mali byť zverejnené minimálne na webovej stránke STU, prípadne aj v iných médiách 
o  v nadväznosti na uvedené požiadal hovorcu o zverejnenie výsledkov prieskumu  

Dekan Kotuliak 
 v prípade, že sa do budúcnosti uvažuje nad dištančnou výučbou, navrhol realizovať príslušné opatrenia, ako napr. integráciu MS 

Teams s AIS , ktorá t. č. neexistuje a je nepoužiteľná 
o požiadavka bude postúpená na vybavenie riaditeľovi CVT STU 

 
Prof. Moravčík záverom ocenil prácu prorektorky Bakošovej a poďakoval za zaujímavé údaje, ktoré budú zverejnené.  
 
UZNESENIE: 5.10/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie hodnotenie dištančnej metódy vzdelávania študentmi po ZS 2020/2021, porovnanie výsledkov 
s výsledkami získanými v marci 2020 a schvaľuje odporúčania pre dištančnú metódu vzdelávania pre ďalšie obdobie.  
 
K BODU 11: Informácia o prijímacom konaní na ak. rok 2021/2022 
 
Materiál v krátkosti uviedla prorektorka Bakošová ako informáciu o prijímacom konaní 5.5.2021. 
Konštatovala, že 30.4.2021 bol termín pre podanie prihlášky na 1. stupeň štúdia na všetkých fakultách s výnimkou FAD STU.  
K 5.5.2021 bolo celkovo podaných 5 192 prihlášok, čo predstavuje nárast o 80 prihlášok v porovnaní s rovnakým obdobím v roku 2020. 
Na väčšine fakúlt bol zaznamenaný nárast, okrem FEI STU a FIIT STU. Malý pokles zaznamenala aj FAD STU, avšak na uvedenej fakulte je 
ešte otvorené kolo pre prijímanie v AJ. 
K 2. stupňu štúdia 

 termín pre podávanie prihlášok je 31.5.2021. STU t. č. eviduje 694 uchádzačov, čo je o 76 menej ako v predošlom AR, nárast je 
evidovaný zatiaľ len na FCHPT STU a ÚM STU 

K 3. stupňu štúdia 
 termín pre podávanie prihlášok je 31.5.2021. STU t. č. eviduje 95 prihlášok, čo je celkovo o 10 menej ako v predošlom AR 

 
Z diskusie: 
Prof. Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora  

 konštatoval mierne zlepšenie trendu 
Dekan Gatial 

 nárast je podľa jeho vyjadrenia potešujúci, zaujímal sa, či je k dispozícii prehľad, čím je to spôsobené (kto sa podieľa na raste - či 
domáci alebo zahraniční študenti) 

o prorektorka Bakošová uviedla, že analýza bude realizovaná po uzavretí prijímacieho konania, avšak zároveň 
konštatovala, že je možné, že nárast bol ovplyvnený pandémiou, ktorá bránila cestovaniu 

Dekan Kotuliak 
 uviedol, že pokles si vysvetľujú tým, že na FIIT STU bola realizovaná štandardná prijímacia skúška z matematiky, čo naznačuje, 

že prihlásení záujemcovia majú skutočný záujem o štúdium na fakulte 
UZNESENIE: 5.11/2021-KR 
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Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o prijímacom konaní na akademický rok 2021/2022.  
 
K BODU 12: Pravidlá a postupy na uskutočňovanie HaI konaní na STU v Bratislave 
 
Materiál uviedol prorektor Kopáčik. 
Konštatoval, že bod bol intenzívne diskutovaný aj na zasadnutí VR STU. Ide o dokument, ktorý predpisujú štandardy SAAVŠ, je pripravený 
po úprave a zohľadňuje diskusie z VR STU.   
Následne priamo na zasadnutí prezentoval upravený materiál. 
 
K materiálu boli predložené a diskutované nasledovné písomné pripomienky: 
Dekan Oravec 

 upozornil, že v rámci Čl.2, ods. 3, minimálne kritéria, o ktorých hovorí čl. 2., ods. 3 sú súčasťou inej smernice: Pravidlá na určenie 
minimálnych kritérií na získanie titulu docent a profesor na STU v BA, ide len o nesprávnu odvolávku. Minimálne kritéria sú 
smernica č. 1/2021 a nie 4/2021 ako je v materiáli uvedené 

o upravené 
 v rámci Čl.3, ods. 2 c, d) uviedol, že by sa nemala od absolventov STU požadovať kópia diplomov vydaných STU 

o nie je to nutné, aby to tam bolo, bude upravené 
 v rámci Čl.3, ods. 5, zaujímal sa, aký je dôvod pre český jazyk 

o v ČR bežne akceptujú práce predložené v slovenskom jazyku a tiež úroveň znalostí českého jazyka na Slovensku je 
dobrá 

 v rámci Čl.3, ods. 18, upozornil na zlú formuláciu “... nebolo podľa zákonom…” 
o upravené a doplnené o poznámku z FCHPT STU 

 v rámci Čl.4, ods. 1, zaujímal sa, prečo treba doložiť kópiu o vzdelaní 2. stupňa a 3. stupňa nie, podobne ako vyššie, tieto doklady 
by sa nemali vyžadovať od ľudí, ktorí dané vzdelanie/titul získali na STU 

o  bude zapracované, nebude vyžadované 
 v rámci Čl.4, ods. 6, upozornil na formálnu chybu  - nie habilitačná komisia, ale inauguračná 

o  bude upravené 
 
Dekan Šooš 

 v rámci Čl. 2, bod 1 konštatoval, že sú aj ľudia, ktorí plnia kritériá a podmienky, ale sú napr. zo SAV alebo z praxe – zaujímal sa, či 
je možné zvážiť a zohľadniť to 

o k uvedenému návrhu sa priklonil aj dekan Gatial 
 k otázke, či sa môže človek habilitovať na škole, pokiaľ sa pedagogicky neangažuje sa viedla rozsiahla 

diskusia, v závere ktorej prorektor Kopáčik uviedol, že k uvedenému sa vyjadrí až po porovnaní so 
štandardmi 

 
Prorektor Kopáčik informoval, že dokument bude znovu prerokovaný na zasadnutí VR STU, následne opätovne na zasadnutí KR STU tak, 
aby bol materiál prijatý v júni 2021. 
 
UZNESENIE: 5.12/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Pravidlá a postupy na uskutočňovanie HaI konaní na STU v Bratislave s pripomienkami.  
 
K BODU 13: Rôzne 
K BODU 13.01:  Návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Jánovi Murgašovi, PhD.  

 
Materiál uviedol dekan Oravec pri príležitosti životného jubilea 70 rokov. 
Prítomní sa zhodli, že profesor Ján Murgaš patrí k významným a uznávaným osobnostiam najmä v oblasti moderných metód riadenia 
zložitých systémov s aplikáciou na elektrizačnú sústavu a biomedicínske procesy. Navyše pôsobí aj ako predseda Rady pre VSK. 
 
UZNESENIE: 5.13.01/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s udelením Plakety STU prof. Ing. Jánovi Murgašovi, PhD. za mimoriadny prínos pre rozvoj Slovenskej 
technickej univerzity v Bratislave, predovšetkým za celoživotné úsilie venované rozvoju výskumu a pedagogiky v oblasti kybernetiky.  
 
V rámci bodu Rôzne: 
Prof. Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora 

 informoval, že STU nominovala dekana FAD STU, prof. Ing. arch. Pavla Gregora, PhD. na ocenenie ESET Science Award do 
kategórie Výnimočný vysokoškolský pedagóg 

 
doc. Makýš 

 informoval, že všetky systémy ohľadom VSK sú rozbehnuté, termín pre fakulty na odovzdanie spisov je 31.5.2021, následne dňa 
7.6. 2021 sa spisy odovzdávajú Rade VSK 

o v nadväznosti na uvedené prof. Moravčík informoval, že STU vstúpila do rokovania s firmou IS4U ohľadom softvérovej 
podpory a sledovania výsledkov pre VSK 

 
Dekan Kotuliak 

 avizoval, že kritériá schválené na zasadnutí VR STU na HaI pre aplikovanú informatiku sú nižšej kvality ako boli v minulosti, 
zaujímal sa o ďalší postup 

o prorektor Kopáčik uviedol, že kritériá, ktoré boli predložené na rokovanie VR STU mu boli postúpené dekanom FEI STU 
o zároveň konštatoval, že nemá problém predložiť kvalitnejšie kritériá, ktoré mu budú dodané 

https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/odd_veda_vyskum/Smernice/2021_01_smernica_min_kriteria_doc_prof.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/odd_veda_vyskum/Smernice/2021_01_smernica_min_kriteria_doc_prof.pdf
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o v nadväznosti na uvedené prof. Moravčík požiadal dekanov uskutočniť interné stretnutie a predložiť prorektorovi 
Kopáčikovi čo najskôr návrh, ktorý bude spoločným stanoviskom obidvoch fakúlt  

 
Prorektorka Bakošová 

 informovala o aktuálnom stave doktorandskej školy v rámci EIT Manufacturing 
o koncom roka 2020 STU získala projekt na realizáciu prvej aktivity v rámci školy - realizovaná zimná škola, t. č. začalo 

prebiehať prijímacie konanie, za STU sa prihlásili 3 uchádzači (1 zo SjF STU, 2 z FCHPT STU) a na zabezpečenie 
programu doktorandskej školy boli vypísané 2 projekty (na letný a zimný semester), STU sa zapojila do oboch 
projektov a projekty boli úspešné 

 informovala o vzniku konzorcia univerzít, ktoré majú ambíciu získať označenie Európska univerzita - ide o projekt, ktorý za STU 
garantuje prorektorka Vitková 

o vyvíjajú sa spoločné aktivity v jednotlivých pracovných skupinách, pracovná skupina pre vzdelávanie organizuje 
workshop o dištančnom vzdelávaní, ktorý sa uskutoční dňa 10.6.2021 v on-line priestore od 13:00 hod. do 16:00 hod., 
z STU sa zapoja FAD a FEI STU 

o v rámci uvedeného rektor vyzval na zapojenie sa aj MTF STU, prípadne aj ďalších záujemcov z SjF STU 
 prorektorka Bakošová avizovala, že doktorandi budú prijímaní priebežne 

 
Dekan Čambál 

 zaujímal sa o funkčnosť elektronického systému ESET - bývalý rektor prostredníctvom uvedeného systému schvaľoval na MTF 
STU žiadosti o dovolenky a pod.  

o  prof. Moravčík uviedol, že schvaľovacie práva by mali byť nastavené v rámci fakulty (podobne aj na FIIT STU) 
 
Predseda AS STU, prof. Peciar, 

 informoval, že popoludní sa o 14:00 hod. uskutoční zasadnutie PAS STU 
 uviedol, že je možné predkladať návrhy kandidátov na rektora, ponúkol dekanom, že v prípade potreby je k dispozícii na 

konzultácie 
 
Prorektorka Vitková predložila nasledovné informácie: 

 Iniciatíva New European Bauhaus – prebiehajú pravidelné on-line stretnutia. Ostatné bolo zamerané na nasledovné témy: 
o inovácia výučby o predmety reflektujúce rolu kreatívnych disciplín pre naplnenie vízií iniciatívy New European 

Bauhaus 
o prepojenie kreatívnych disciplín s inými oblasťami – zapojiť sa môžu aj technické, humanitné a sociálne odbory 
o konkrétna spolupráca s projektom NEB 
o fundraising / vyjednávanie na úrovni verejných inštitúcií (presadzovanie mechanizmov podpory školám) 
o prepojenie vzdelávania, výskumu a vývoja, inovácií 
o prepojenie formálneho a neformálneho vzdelávania 
o univerzity ako mestotvorné činitele 

 možnosť predložiť nominácie na vedeckú študentskú konferenciu (Univerzita v Lubline) - ponuka hradenia cestovného a pobytu 
3 študentom a 2 doktorandom, vo veci výberu nominantov osloví prodekanov a požiada o súčinnosť 

o SvF STU - 2 nominácie (avšak študentov po ukončení štúdia) 
o FCHPT STU - 4 nominácie (4 študenti PhD. štúdia) 
o MTF STU -  8 nominácií (1 doktorand, 2 študenti Ing. štúdia, 5 študentov Bc. štúdia) 

 
 
Dekan Kotuliak 

 otvoril otázku modifikácie PhD. štúdia a doplnenie povinných predmetov 
o prorektorka Bakošová uviedla, že metodológia bola predložená už vo februári, štandardy vyžadujú, aby univerzita mala 

pravidlá pre tvorbu odporúčaných ŠP 
 na uvedenú tému diskusia začala už dávno, zásadný nesúhlas nebol, t. č. je snaha vytvoriť pravidlá tak, aby 

vyhovovali existujúcim ŠP, do budúcna je možné materiál upravovať formou dodatkov  
o dekan uviedol, že dopĺňať nové predmety nepovažuje v súčasnosti za vhodné, podľa jeho vyjadrenia nedošlo k zhode 

mať univerzitný predmet 
o predseda AS STU, prof. Peciar, reagoval, že univerzitný predmet by mal byť a konštatoval, že každý zásah do ŠP 

znamená zmenu kreditov a to t. č. nepovažuje za akceptovateľné 
 k uvedenému názoru sa priklonil aj dekan Gatial 

o prorektor Kopáčik potvrdil, že diskusia na predmetnú tému začala ešte vo februári, nevidí to ako kritické a je možné 
uvedené zabezpečiť rozhodnutím garantov doktorandských študijných programov 

 
Prorektor Uherek 

 informoval, že MŠ STUbáčik bude v priebehu mesiaca júl zatvorená, v mesiaci august otvorená, okrem 31.8.2021, kedy bude 
prebiehať dezinfekcia 

 
Prorektor Kopáčik 

 informoval, že prebieha korešpondenčné hlasovanie vo VR STU ohľadom doplnenia nominácií do SKVH – STU nominuje aj prof. 
Weisa, je šanca, že STU bude mať v SKVH zastúpenie 

 informoval o pracovnej skupine na tému integrita výskumného priestoru na SK pri CVTI a MŠVVaŠ SR, kde STU zastupuje prof. 
Szolgay, v kontexte jej záverov je aj téma etické kódexy a fungovanie etickej komisie – s uvedeným sa bude potrebné 
podrobnejšie zaoberať aj na STU 
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V závere prof. Moravčík, poverený výkonom funkcie rektora, informoval prítomných, že plánované správy o činnosti a hospodárení 
ÚZ a UP STU boli odsunuté z rokovaní z dôvodu iných dôležitejších materiálov, avšak budú postupne zaradené na nasledujúce 
rokovania. 
Poďakoval prítomným za účasť na rokovaní, konštruktívny prístup a ukončil 5. zasadnutie Kolégia rektora STU. 
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 

 
 
Zapísala: 20.5.2021      Zápisnicu overil: 23.5.2021 
Erika Jevčáková, BSBA , v. r.      prof. Ing. Alojz Kopáčik, v. r. 

Máj 17.5.2021 PAS STU 14:00  

 24.5.2021 V STU 09:00  

 
31.5.2021 

V STU 09:00  

 AS STU 14:00  


